

בית דין צדק דק"ק מנשסתר

Manchester Beth Din

JEWISH ECCLESIASTICAL COURT FOR GREATER MANCHESTER

ד' מנחם אב תשפ"ד

ALERTE CACHEROUTE

Nous certifions casher de nombreux produits Heinz fabriqués en Europe. Tous ces produits ne porteront pas notre logo Kasher MK. **Des détails sur les produits et les tailles qui peuvent être achetés sans notre logo casher sont disponibles sur notre site Web.**

Le public casher doit savoir que notre certification n'est valable que lorsque notre logo apparaît sur l'étiquette Heinz et non sur un autocollant.

Il y a des commerçants en France qui ajoutent des autocollants, comme sur les photos ci-dessous. Ceci est illégal et, dans le cas des produits ci-dessous, incorrect. Ces produits et tailles ne sont pas casher lorsque notre logo MK ne figure pas sur l'étiquette Heinz. Ne vous fiez pas aux autocollants apposés sur les produits Heinz.

KASHRUS ALERT

We Kosher certify many Heinz products made in Europe. Not all of these will bear our Kosher MK logo. **Details on which products and sizes can be bought without our Kosher logo, can be found on our website.**

The Kosher public should be aware that our certification is only valid when our logo appears on the actual Heinz label and not a sticker.

There are traders in France that are adding stickers, including our MK logo or other hechsherim, as in the pictures below. This is illegal, and in the case of the below products, incorrect. These products and sizes are not Kosher when our MK logo is not on the Heinz label. Do not rely on any stickers attached to Heinz products.



- © Jewish Community Centre,
Bury Old Road,
Manchester M7 4QY
- ☎ Telephone: 0161-740 9711
- ✉ E-Mail: info@mbd.org.uk
- 🌐 Web: www.mbd.org.uk



Manchester Beth Din Ltd
Company Limited by Guarantee No. 7477967
Registered in England & Wales
Registered Office:
Jewish Community Centre,
Bury Old Road,
Manchester M7 4QY
Charity No: 1142133